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V tomto ļ²sle najdete: 

*  Ohl®dnut² za setk§n²m Dolan   *  TJ Sokol 

*  Zpr§va z MĠ     *  Cviļen² s dŊtmi  

*  Zpr§va ze ZĠ     *  Myslivost za vs² a doma na zahradŊ 

*  Spoleļensk§ kronika    *  LetiġtŊ Vodochody 

Dolany v Dolanech 2016 
Letoġn² tradiļn² setk§n² Dolan z Ļesk® republiky 

se uskuteļnilo o v²kendu od 17. ï 19. ļervna 

v Dolanech u JaromŊŚe. Bylo to jiģ patn§ct® 

setk§n² DolaŔ§kŢ, a moģn§ proto se na nŊ slunce 

usm²valo po celou dobu akce. Po slavnostn²m 

zah§jen² a ¼vodn²ch slovech jednotlivĨch 

starostŢ hr§la poprv® pŚi tomto setk§n² i 

slovensk§ hymna, protoģe setk§n² se z¼ļastnili i 

z§stupci slovenskĨch DoŎan. Dalġ² na programu byly samozŚejmŊ soutŊģe pro jednotlivce i tĨmy.  

SoutŊģilo se v mal® kopan®, v lidsk®m fotb§lku, stŚ²lelo se ze vzduchovky, hr§ly se ġipky. V mal® 

kopan® n§s reprezentovali muģi: Gembitcki Martin, Ļern§k Petr, Kºnig David, Semer§d Martin, 

Ġp§nek Jan, Holeļek Jan, TŊġ²k Jakub, Zenkoviļ Michal, Hal²k Miroslav - obsadili kr§sn® 2. m²sto.  

Z§roveŔ se nŊkteŚ² z nich (Semer§d, TŊġ²k, Zenkoviļ) 

z¼ļastnili lidsk®ho fotb§lku, kde je doplnila Jana Holeļkov§ 

s Luk§ġem Kl§tem a tuto novou discipl²nu vyhr§li. V mal® 

kopan® n§s reprezentovaly i ģeny: Lucie Semer§dov§, Nikola 

Hamouzov§, Blanka Olivov§, Martina MaŚ²kov§, Jana 

Holeļkov§, G§bina Soukupov§, Martina Kr§lov§, KristĨna 

Jir§skov§. Druh® m²sto v lidsk®m fotb§lku z²skalo tak® naġe 

ļistŊ ģensk® druģstvo: Nikola Hamouzov§, Ġ§rka Dobġov§, 

Nika Otiepkov§, Simona Kopeck§, Vlasta Svojs²kov§. 

NejuģiteļnŊjġ² hr§ļkou ve fotbale se stala Nikola Hamouzov§. 

Vaġek Kindl doplnil a pos²lil druģstvo Dolan u Olomouce. Ve stŚelbŊ ze vzduchovky jsme obsadili dvŊ 

3. m²sta z§sluhou Martiny MaŚ²kov® a Tom§ġe Vlas§ka st. 
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Uskuteļnil se vĨlet do nedalek®ho Kuksu, kterĨ byl 

spojenĨ s n§vġtŊvou vinn®ho skl²pku. Pro dŊti byla 

pŚipravena kreativn² d²lna, sk§kac² hrad a nejen pro dŊti 

deskov® dŚevŊn® hry. D§le jsme si mohli vyzkouġet 

spŚ§d§n² ovļ² vlny. V Dolanech byl tak® kov§Ś, kterĨ aģ 

do pozdn²ch noļn²ch hodin trpŊlivŊ vyr§bŊl se vġemi 

¼ļastn²ky podkoviļky. Veļer bylo moģno shl®dnout tŚi 

vystoupen²: z naġ² obce to byla ĂDolansk§ hl²dkañ, dalġ² 

vystoupen² byla z Dolan u JaromŊŚe, kdy noļn² 

pŚedstaven² muģŢ s p§nviļkami, sklidilo velkĨ aplaus. Na 

podiu se vystŚ²dalo nŊkolik kapel rŢznĨch ģ§nrŢ. Nakonec 

byl o pŢlnoci nabitĨ program ukonļen ohŔostrojem. 

Naġe vĨprava mŊla celkem 56 ¼ļastn²kŢ, nejmladġ² byla Sofinka Kindlov§. 

         

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 



OBECNĊ Zpravodaj Dolany ð Debrno                                                                         www.dolany.cz 

............................................................................................................................................................................................ 

Ļervenec 2016 - 3 - 

+ÏÔÌþËÏÖÜ ÄÏÔÁÃÅ    
PravidelnŊ jste informov§ni o dŊn² v oblasti vĨmŊny kotlŢ na str§nk§ch obecn²ho zpravodaje. Veġker® 

informace pro ģadatele jsou k dispozici na str§nk§ch MĢP, krajsk®ho ¼Śadu (StŚedoļeskĨ kraj -

Informaļn² syst®m krajsk®ho ¼Śadu - Ģivotn² prostŚed² - dotace) a na naġem obecn²m ¼ŚadŊ. 

Do souļasnosti probŊhlo 6 kol, 1. vĨzvy, kter§ je ukonļena - viz informace n²ģe. Dle dostupnĨch 

informac² t®to moģnosti vyuģilo 5 naġich obļanŢ a to v ļ§sti A1 Kotel na tuh§ paliva ï vĨhradnŊ uhl² 

(1),A2 Kotel na tuh§ paliva ï kombinovanĨ uhl² / biomasa (3), B Tepeln® ļerpadlo1(1).  

Vzhledem ke stavu ovzduġ² v obci to nen² mnoho, ale je vidŊt, ģe proj²t ģ§dost² lze a proļ nevyuģ²t 

nab²zenĨch prostŚedkŢ a uġetŚit v rodinn®m rozpoļtu nemalou ļ§stku, kterou bude stejnŊ nutno v brzk® 

budoucnosti vydat a zpŢsob vyt§pŊn² neodpov²daj²c² z§konu o ovzduġ² zmŊnit!  

TAK NEVĆHEJTE, PřIJńTE SE PORADIT A UDŉLEJTE KROK SPRĆVNħM SMŉREM 

PRO UĠETřENĉ PROSTřEDKš VYDĆVANħCH NA TOPENĉ A PRO OVZDUĠĉ. 

POZASTAVENĉ PřĉJMU ĢĆDOSTĉ O DOTACI Z PROGRAMU ĂVħMŉNA ZDROJš TEPLA NA 

PEVNĆ PALIVA V RODINNħCH DOMECH VE STřEDOĻESK£M KRAJI 2015ï2018" 

StŚedoļeskĨ kraj dne 28. 6. 2016 pozastavil pŚ²jem ģ§dost² v r§mci 1. kola programu ĂVĨmŊna 

zdrojŢ tepla na pevn§ paliva v rodinnĨch domech ve StŚedoļesk®m kraji 2015-2018",  a to z dŢvodu 

vyļerp§n² alokace. Alokovan§ ļ§stka ļinila 501 mil. Kļ.  

V souļasnosti prob²haj² jedn§n² na 

MĢP a je pŚedpoklad navĨġen² 

ļ§stky o cca 10% pro letoġn² rok a 

d§le jeġtŊ nejsou podan® ģ§dosti 

pro¼ļtov§ny a i odsud mohou bĨt 

prostŚedky pro dalġ² ģadatele.  

Vyhl§ġen² dalġ² vĨzvy se 

pŚedpokl§d§ z poļ§tku roku 

2017. 

"ñÈ ÄÏ #ÉÈÌÉéËÙ - 3. 9. 2016  
Pr§zdniny ut²kaj², bohuģel, velmi rychle a neģ se nadŊjeme, bude tady z§Ś² a s n²m jiģ 2. vĨbŊh do 

Cihliļky. Takģe nev§hejte a tr®nujte, protoģe aģ to 3. 9. 2016 odpoledne nastane, aŠ V§s to nepŚekvap². 

Po velk®m vĨkonu se mŢģete tŊġit na posezen² u t§bor§ku, snad i s p²sn² a pro dŊti se urļitŊ tak® najde 

nŊjak§ radost. 

Na svŢj putovn² poh§r se mŢģe tŊġit i kategorie mladġ²ch i starġ²ch dŊt². Douf§m, ģe se n§m vġem 

povedlo zapomenout na tu hrŢzu po dobŊhu a ¼ļast bude hojn§. Moc se na v§s tŊġ²me.   

                                                     Jarmila Momutov§ 

Ġkola ztichla 

A je to trochu divn®, kdyģ tam nyn² vstoup²m. Pr§zdniny se rozbŊhly a po ģ§c²ch zŢstaly na laviļce v 

pŚ²zem² pouze nŊļ² ļ§sti obleļen², ļepice a boty, ke kterĨm se ovġem nikdo nehl§s², takģe vlastnŊ 

nejsou niļ², ale kde se tu vzaly?! Ġkoda, ģe nejsem menġ², to bych se nemusel pŢl roku ġatit, i kdyģ v 

punļoch§ļ²ch bych zrovna nebodoval. Ļepici s kġiltem na hlavu narvu, ale ten kaļer Donald na ģlut®m 

podkladu, no nev²m... 
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ZŢstaly tu tak® zbytky kulis a kostĨmŢ po pŚedstaven² pro rodiļe a 

pŚ§tele ġkoly a tak® jeġtŊ nesnŊden® dobroty, kter® pŚinesli jako vstupn®. 

V z§Ś² se po nich zapr§ġ². JeġtŊ jednou dŊkujeme. Mysl²me si neskromnŊ, 

ģe si je herci i zaslouģili, protoģe to zahr§li opravdu dobŚe, i kdyģ na 

zkouġk§ch to dlouho 

vypadalo na propad§k. 

Nesm²m zapomenout 

podŊkovat tŊm rodiļŢm, kteŚ² 

pro sv® dŊti sehnali ļi 

vyrobili pŚekr§sn® kostĨmy. 

KromŊ divadla, je symbolem 

bl²ģ²c²ch se pr§zdnin burza 

nepotŚebnĨch hraļek a jinĨch vŊc² (takovĨ bleġ² trh), kde si 

dŊti za poctivŊ vydŊlan® ġkoln² pen²ze mohou nakoupit 

(nebo prodat), co se jim l²b², nebo si mohou zaj²t do 

kadeŚnick®ho salonu, ļi na mas§ģ. Ani letos nemohl chybŊt 

ġkoln² bufet a nezbytn® p§rky v rohl²ku, kter® Ăprod§valañ 

pan² uļitelka. A fin§le pŚiġlo se sportovn²m dnem a SuperStar (letos na velmi dobr® ¼rovni, 

mimochodem, vyhr§la Aniļka Bahensk§ s p²sn² od J. Nohavici). 

V z§Ś² uģ ale stejnou sestavu dohromady ned§me, protoģe n§s opouġt² naġi ļtvrŠ§ci, kteŚ² se stŊhuj² 

vĨġe, do kralupskĨch lavic. Aniļko Hrubantov§, Dianko Dobġov§, EsŠo Momutov§, Eriko Kav§lkov§, 

Viky Bos§kov§, Vojto Nov§ku, Fando Judo a Kubo Vincze - hodnŊ ¼spŊchŢ a kamar§dŢ v nov®m 

pŢsobiġti, ale hlavnŊ jeġtŊ skoro cel® fajn pr§zdniny, ty si uģijte, stejnŊ jako my, co tu zŢst§v§me. 

Hezk® l®to vġem.  

Viktor Vondra 

 

 

 

Narozeniny oslavili nebo oslav²: 

Hamouzov§ Hana  75   S¿ssmilch Josef  70 

Vlas§kov§ Ludmila 82   Soukup Jaroslav  80 

Vlas§kov§ Venuġe 86   Kon²Ś Petr   75 

Mareġ Josef  83    Goralczykov§ Helena 75 
 

Narozen² dŊt²: 

  Kuļerov§ Lucie    Hod²kov§ Aneta 

  Suġkov§ Mariana   V§vrovcov§ Anna 

  Ġochov§ Kerstin 

Navģdy n§s opustili: 

  Kahabka Miroslav    SurĨ ZdenŊk 

Novomanģel® 

Michaela Ilenļ²kov§ a David Hal²k 

Zlat§ svatba ï 50 let 

Hana a Jaroslav Hal²kovi 

VŊra Pokorn§ 

~  Spoleļensk§ kronika ~ 
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.Á ÎÜÖĤÔñÖñ Ö "ÒÏÕéËÏÖñ 
Naġe dŊti z mateŚsk® ġkoly navġt²vily 

Brouļkov. PŚi divadeln²m pŚedstaven² se 

sezn§mily s beruġkou, mouchou, 

cvrļkem, stŚevl²kem, mravencem a 

dalġ²mi kamar§dy z louky, kteŚ² n§m 

zahr§li pŊknou muziku se svĨm luļn²m 

bandem. 

T®ģ jsme se vypravili do Z§kladn² ġkoly 

v Dolanech, kde n§m ģ§ci zahr§li 

divadlo z cyklu "Krakonoġsk® poh§dky". 

DŊti se sezn§mily s prostŚed²m ġkoly a 

jiģ po pr§zdnin§ch bude pro nŊkter® dŊti 

z§kladn² ġkola novĨm "domovem". 

V z§vŊru ļervna se v mateŚsk® ġkole 

uskuteļnila ġkoln² slavnost - stuģkov§n² 

pŚedġkol§kŢ. DŊti se jiģ nemohou doļkat 

studia v ZĠ, a proto jim pŚejeme hodnŊ zdrav² a ¼spŊchŢ v 1. tŚ²dŊ ZĠ. 

Spolu s dalġ²mi dŊtmi se tŊġ²me po pr§zdnin§ch na opŊtn® shled§n² ve ġkolce, na opraven® nov® 

p²skoviġtŊ a na spoustu novĨch kamar§dŢ. 

Ġkoln² rok 2015/2016 konļ²éééé. Aş ģije novĨ ġkoln² rok 2016/2017 !!!  

Kr§sn® a proslunŊn® pr§zdniny. 

Alena Klimentov§, MĠ SLUNĉĻKO Dolany 

TJ Sokol Dolany ï jaro 2016 
Asi by se sluġelo Ś²ci nŊco o fotbalu, tak jak to teŅ moment§lnŊ vypad§, o naġich pl§nech a podobnŊ.  

A-tĨm 

Nikdo z n§s si pŚed zaļ§tkem jarn² ļ§sti nepŚipouġtŊl, ģe bychom mŊli m²t z§sadn² probl®my se 

z§chranou soutŊģe. N§skok byl pomŊrnŊ znaļnĨ, hern² pŚ²prava aģ na vĨjimky poveden§ (3. m²sto 

v siln® konkurenci v zimn² lize lze povaģovat za ¼spŊch). Nicm®nŊ se projevila spousta negativ. T²m 

z§sadn²m bylo podcenŊn² zimn² pŚ²pravy z hlediska fyziļky. HernŊ se p§r z§pasŢ dok§zalo uhr§t, 

zejm®na zaļ§tek soutŊģe n§m vyġel podle pŚedstav, mŊli jsme ġŔŢru v²tŊzstv². Propad pŚiġel 

v z§pasech, kdy bylo potŚeba bodovat. Nem§ smysl Śeġit, kdo za co mŢģe, v z§pasech jsme byli vġichni 

a vġichni jsme se na cel® pr§ci pod²leli, nŊkdo v²c a nŊkdo m®nŊ. Pro n§s je bohuģel smutn®, ģe jsme to 

dokopali nejen k sestupu z okresn²ho pŚeboru zpŊt do tŚet² tŚ²dy (objektivnŊ prostŊ letos tento tĨm na 

v²c nemŊl), ale obrovskou kaŔkou zŢst§v§ posledn² m²sto. Jak z toho ven?  

Bude potŚeba zmŊnit spoustu vŊc².  Od pŚ²stupu k tr®ninkŢm, discipl²ny v z§pasech ļi v neposledn² 

ŚadŊ i dodrģov§n² pravidel mus²me zmŊnit vġe.  Uvid²me, zda zmŊny, kter® jsme zapoļali letn² 

pŚ²pravou, budou k nŊļemu dobr®. S§m upozorŔuji na to, ģe to nen² ot§zka mŊs²ce, ale v optim§ln²m 

pŚ²padŊ pŢl roku, neģ se zmŊny projev². Je potŚeba zlepġit celou fotbalovou kulturu. VytvoŚit prostŚed², 

kter® bude vŢļi hr§ļŢm pŚ§telsk® a t²m z§roveŔ pŚit§hne zpŊt hr§ļe, kteŚ² z rŢznĨch dŢvodŢ pŚestali 

hr§t. Je to asi jedin§ cesta, kterou se mŢģeme vydat. Plus samozŚejmŊ pr§ce, pr§ce, pr§ceé Tak snad 

bude l®pe.  TĨm povede s Davidem Kºnigem do nov® sez·ny novŊ i Luk§ġ Moravec.  

B-tĨm 

Rezerva se na z§pasy sch§zela v utŊġen®m poļtu a je vidŊt, ģe zapojov§n² mladĨch hr§ļŢ funguje. Ne 

kaģdĨ m§ kvalitu hr§t za A-tĨm, a proto se v rezervŊ utŊġenŊ rozrŢst§ poļet hr§ļŢ. Nepamatuji si, ģe 
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by v posledn²ch letech pŚi soubŊhu byly oba tĨmy po 14 hr§ļ²ch. A to mluv²m o hr§ļ²ch, kteŚ² bŊģnŊ 

hraj².  

Rezerva bude m²t nad§le v naġem klubu sv® m²sto a svou funkci v podobŊ vĨchovy mladĨch hr§ļŢ pro 

dospŊlĨ fotbal. Aļ se vyrojily myġlenky na ruġen² b®ļka, s§m jsem zast§nce toho, ģe b®ļko by se ruġit 

nemŊlo. Ne v dohledn® dobŊ. Jak jsem psal na zaļ§tku, ne kaģdĨ bude m²t ambice hr§t za §ļko, chod² 

za rezervu hr§t, protoģe jej fotbal bav² a pro radost. Nav²c m§ b®ļko nezastupitelnou roli v podobŊ 

pŚed§v§n² zkuġenost² starġ²ch hr§ļŢ mladġ²m. TĨm rezervy povede nad§le Pepa BartŢnŊk, kterĨ bude 

m²t k dispozici pomoc Pepy Svojs²ka ļi Luk§ġe Moravce. 

Dorost 

Pozn§vac² sez·nu maj² lv²ļata za sebou. Proļ pozn§vac²? TĨm doznal velkĨch zmŊn, zejm®na 

vŊkovĨch. Hr§ļi jsou zejm®na roļn²ku 2000 i mladġ². Podzimn² ļ§st sez·ny byla katastrof§ln², na jaŚe 

se vĨkony zvedly minim§lnŊ o polovinu. Zaost§v§me v rychlosti a dŢrazu. Po fyzick® str§nce je tĨm 

pŚipraven na dalġ² boje dobŚe, ale velk® rezervy m§ v ment§ln² vyspŊlosti. Ļasto se n§m stalo, ģe po 

vyrovnan®m prŢbŊhu utk§n² inkasujeme bŊhem 5 minut tŚeba 3 branky. TŊģko Ś²ci ļ²m to je, protoģe 

s§m se pŚizn§m, ģe s takovou situac² jsem se nikdy u dorosteneck®ho tĨmu nesetkal. Co n§s mŢģe tŊġit 

je fakt, ģe jsme se dobŚe pŚipravili na zmŊnu pŚestupn²ho Ś§du, a tud²ģ vŊtġina hr§ļŢ, kteŚ² moment§lnŊ 

za dorost nastupuj², jsou hr§ļi m²stn², tedy zde registrovan².  

Dalġ² vŊc² je rapidn² zlepġen² discipl²ny v jarn² ļ§sti sez·ny. Ve 13 z§pasech jsme obdrģeli pouze 6 

ģlutĨch karet. K porovn§n² s podzimn² ļ§st², kdy jsme k 19 ģlutĨm obdrģeli i 4 ļerven® nen² co dodat.  

Od nov® sez·ny bude tĨm dorostu veden Jozefem Feļem, OndŚejem Mor§vkem a Michalem 

Zenkoviļem, kterĨm jsem pŚedal po pŊti letech ġtafetu nejstarġ² ml§deģe. Nebudou m²t lehkou ¼lohu, 

ale ļ²m v²ce nadġenĨch lid² do fotbalu dostaneme, posuneme i ¼roveŔ fotbalov® kultury v Dolanech 

d§l. 

Luk§ġ Moravec 
 

Myslivost zÁ ÖÓþ Á ÄÏÍÁ ÎÁ ÚÁÈÒÁÄñ 

Co nejv²ce tr§p² pŚ²rodu v letn²m obdob² a to jak zvŊŚ, 

ptactvo, rostliny i hmyz ï voda, jej² nedostatek. 

V obdob² po ģn²ch nast§v§ ve vŊtġinŊ agr§rn²ch ekosyst®mŢ 

nepŚ²zniv§ situace s vġeobecnĨm nedostatkem vody pro volnŊ 

ģij²c² ģivoļichy. V tomto ļase postupnŊ konļ² vegetaļn² doba pro 

vŊtġinu rostlinnĨch druhŢ, coģ se projevuje rovnŊģ ztr§tou 

rostlinn® vody v potravŊ zvŊŚe, kter§ proto hled§ ģivotn² 

z§chranu ve zbytc²ch travnatĨch porostŢ a plodin.  

Voda je st§lou a velmi podstatnou souļ§st² tŊlesnĨch tk§n² a transportn²m prostŚed²m l§tek v n² 

rozpustnĨch, a proto jej² deficit sn§ġ² organizmus podstatnŊ hŢŚe neģ nedostatek potravy. O 

nezastupitelnosti vody v organizmu svŊdļ² 

skuteļnost, ģe pŚi jej² ztr§tŊ 10 % doch§z² k 

z§vaģnĨm poruch§m organizmu (mal§tnost, sn²ģen§ 

ostraģitost, poruchy ledvin, horeļky) a pŚi ztr§tŊ 20 

% vody doch§z² zpravidla k ¼hynu zv²Śete.  
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My sice ģijeme na bŚehu Śeky, ale vŊtġina ģivoļichŢ ģije teritori§ln²m zpŢsobem (zdrģuje se na sv®m 

stanoviġti) a na veļer se zaj²c od Debrnsk® cesty nevyd§ nap²t k VltavŊ. Vzhledem k velk®mu 

nedostatku pŚirozenĨch malĨch vodn²ch zdrojŢ v souļasn® 

okoln² krajinŊ provozuj² myslivci mnoģstv² nap§jeļek 

rozm²stŊnĨch po honitbŊ a snaģ² se sn²ģit nedostatek vody 

pro ģivoļichy v naġem okol². StejnŊ tak uvnitŚ vesnice, na 

naġich zahrad§ch ģije mnoho ģ²znivĨch (pt§ci, jeģci, 

hmyzé), kteŚ² se za nap§jeļku a vodu v n² odvdŊļ² zpŊvem 

a moģnost² pozorov§n², nejen pŚi zimn²m pŚikrmov§n².  

Jako pŚ²klad uv§d²m denn² potŚebu vody vybran® zvŊŚe a se 

ģivoļichy okolo domu je to podobn®. S t²m, jak m§ 

nap§jeļka vypadat a jej²m provozem v§m m²stn² myslivci, 

soused® a internet porad². 

Ing. Tom§ġ Vlas§k 

 

 

3ÁÍÏÚÖÁÎĻ ÚÁÈÒÁÄÎþË 
Na Debrnsk® cestŊ (to je ta vĨchodnŊjġ², 

spojuj²c² Dolany a Debrno pŚes Zelenou 

horu. Vede od ġkoly pŚes Cihliļku skrz 

DolanskĨ H§j a u Debrna navazuje na 

pŊġinu v Ak§tk§ch) bylo vys§zeno velk® 

mnoģstv² stromŢ a daŚ² se jim vcelku dobŚe 

a mus² bojovat o sv® m²sto na slunci a 

odol§vat rŢznĨm vlivŢm ï suchu, siln®mu 

vŊtru, chemickĨm postŚikŢm a neopatrn® j²zdŊ se zemŊdŊlskou 

technikou, vandalismu, ġkŢdcŢm pod zem² niļ²c² koŚenovĨ syst®m, 

zvŊŚi - zajeļ², srnļ² a Ăsamozvan®mu zahradn²koviñ.  

NŊkter® stromy vlivem vĨġe popsanĨch faktorŢ pŚiġli o svou vrchn² 

ļ§st, nen² nutno je nahradit novĨmi, ale je tŚeba znovu zapŊstovat 

jejich kmen a korunu v potŚebn® vĨġi. U tŊchto stromŢ tento 

pŊstitel (s ļinnost² zaļal jiģ v loŔsk®m roce a j§ marnŊ 

doufal, ģe ho to pŚejde a pochop²é) zkracuje, otev²r§ a i 

rozŚez§v§ plastov® chr§niļky, snad s dobrĨm ¼myslem 

umoģnit stromku l®pe rŢst, lepġ² pŚ²stup ke slunci. Bohuģel 

efekt je opaļnĨ a svĨm z§sahem umoģn² srnļ² zvŊŚi zniļit 

strom zcela a to okusem vrchn² ļ§sti a vytlouk§n²m na 

km²nku!! Proto pros²m, aŠ ZAHRADNĉK zanech§ sv® 

pŊstebn² ļinnosti, co se chr§niļek tĨk§.  

Jestliģe m§ z§jem pŚi svĨch proch§zk§ch po Debrnsk® cestŊ 

s pŊstov§n²m stromkŢ pomoci (a to kdokoli, kdo se chce 

pŚidat), nechŠ mne kontaktuje. Prokonzultujeme sv® 

postupy a domluv²me se jak se stromy pokraļovat. 

 

DŊkuji Ing. Tom§ġ Vlas§k 

 

PrŢmŊrn§ spotŚeba vody pro vybran® druhy zvŊŚe 

Druh Kategorie SpotŚeba vody (l/den) 

Srnec dospŊlĨ 5 - 8 

Srna bŚez² - koj²c² 7 - 11 

Ļern§ zvŊŚ prase 90 kg 5 - 10 

BachynŊ bŚez² - koj²c² 15 - 25 

Zaj²c dospŊlĨ 1 - 1,2 

Zajeļka bŚez² - koj²c² 1,5 - 2,5 

Baģant dospŊlĨ 0,4 - 0,6 

 

ZELENĆ HORA 
AKĆTKA 

DEBRNSKĆ CESTA 

KOCANDSKĆ CESTA 

CIHLIĻKA 
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Cviļen²ļko se opŊt rozhĨbe po pr§zdnin§ch 

Jste maminka na mateŚsk®? Chcete sv® d²tŊ hravou formou rozv²jet a na chv²li uniknout 

kaģdodenn²mu stereotypu? Hled§te sobŊ a svĨm dŊtem kamar§d(k)y? 

Pokud m§te doma d²tŊ mezi jedn²m a tŚet²m rokem a 

pŚemĨġl²te, ļ²m po pr§zdnin§ch napln²te svŢj spoleļnĨ ļas, 

je tento pŚ²spŊvek urļen pr§vŊ v§m. 

Vġechno zaļalo d²ky Lence Vysok®, kterou napadlo, ģe nen² 

tŚeba hledat aktivity pro mal® dŊti v okoln²ch mŊstech, ale jde 

je pŚen®st k n§m, do Dolan. Tak vzniklo setk§v§n² maminek s 

dŊtmi v tŊlocviļnŊ m²stn² ġkoly. BŊhem nŊkolika let se ve 

veden² Cviļen²ļka vystŚ²dalo hned nŊkolik ġikovnĨch osob a 

nashrom§ģdilo pŊkn® mnoģstv² aktivit, Ś²kanek a pomŢcek 

jako pad§k, prol®zac² tunely, obruļe, barevn® m²ļky, kuģelky 

a dalġ². 
Letos dostalo naġe hran² jeġtŊ dalġ² rozmŊr, a to pod taktovkou 

Terezy Jan§ļov®, vynikaj²c² uļitelky v mateŚsk® ġkolce. D²ky 

Terce nen² vĨjimkou, ģe dŊti navġt²v² pan kr§l s princeznou, nebo ģe se tŊlocviļna promŊn² v louku 

plnou motĨlŢ a nŊkdy dokonce i ve vĨtvarnou d²lnu. Posledn² dobou si 

kromŊ obl²benĨch her a b§sniļek najdeme ļas i na chvilku s p²sniļkami a 

hudebn²mi n§stroji. 

Tereza n§s sice s t²mto ġkoln²m rokem opust², ale douf§me, ģe se n§m 

nasazenou laŠku podaŚ² udrģet a na podzim pŚijdeme s dalġ²mi n§pady, jak 

naġe dŊti rozv²jet. Sez·nu chceme zavrġit spoleļnĨm vĨletem do 

Stromovky, na kterĨ se moc tŊġ²me. 

Na z§vŊr bychom r§dy podŊkovaly zdejġ² ġkole za poskytnut² prostor, 

ochotn® plnŊn² naġich obļasnĨch vrtochŢ a hlavnŊ sn§ġen² rozruchu, kterĨ 

tam kaģdĨ tĨden zpŢsobujeme.  

Aktu§ln² informace najdete v z§Ś² na informaļn²ch vĨvŊsk§ch a na t®to 

str§nce: https://www.facebook.com/houpyroupy  

Za maminkovskĨ tĨm,  

Michaela Jel²nkov§ 

 

 

 

0ÌÜÎÏÖÁÎï ÁËÃÅȡ 

27. 08. 2016  KOUT ï ĻAPĆK fotbal o poh§r starosty 

27. 08. 2016  Posv²censk§ z§bava 

03. 09. 2016  BŊh do Cihliļky 

08. 10. 2016  44. roļn²k pochodu Josefa Klouļka 
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59b ǳ YhbN 
17. ȊłǌƝ 2016 

1000 ς 1200 

Yhb¢!Y¢ ! th±N5#bN { YhdaL 
WŜŘƛƴŜőƴł ƳƻȌƴƻǎǘ ǎƛ ǾȅȊƪƻǳǑŜǘ ǇǊłŎƛ ǎ ƪƻƶƳƛΦ 

YǊƳŜƴƝΣ őƛǑǘŠƴƝΣ ǎŜŘƭłƴƝΣ ƴŀǎŜŘłƴƝΣ ƧƝȊŘŀΧ bŜōƻ ǎƛ ƪƻƴŠ ƧŜƴ ǘŀƪ ǇƻƘƭŀŘƛǘΣ ǇƻƳŀȊƭƛǘΧ 

1200 
αth[95bN ty9Y±!t9bNά 

1230 ς 1500 
WN½5¸ b! YhbN/I 

tƻŘ ƻŘōƻǊƴȇƳ ŘƻƘƭŜŘŜƳ ǾȅƧƝȌřƪȅ ƴŀ ƪƻƴƝŎƘ ǇǊƻ ŘŠǘƛ ƛ ŘƻǎǇŠƭŞ ǇƻŘŞƭ ǌŜƪȅ ±ƭǘŀǾȅΦ 

V ǇǌƝǇŀŘŠ ŘƻōǊŞƘƻ ǇƻőŀǎƝ ǇƭŀǾŜƴƝ ƪƻƴƝ ǾŜ ±ƭǘŀǾŠΦ 

1500 
αh5th[95bN ty9Y±!t9bNά 

tǊƻ ƳƭǎƴŞ ƛ ƘƭŀŘƻǾŞ ƧŜ Ǉƻ ŎŜƭȇ ŘŜƴ ȊŀƧƛǑǘŠƴƻ ǾȇōƻǊƴŞ 
ƻōőŜǊǎǘǾŜƴƝΦΦΦ 

¦ȊŜƴł ƪȇǘŀ ƴŀ ƎǊƛƭǳΣ ǾȅƴƛƪŀƧƝŎƝ ƪƭƻōłǎȅ ŀ ǑǇŜƪłőƪȅ Ȋ 5ŀǾƭŜΦ 

¢ƻőƝƳŜ {ǾƛƧŀƴǎƪȇ ƳłȊ ммϲ ŀ ƳŀƭƛƴƻǾƪǳΦ 

tǊƻ ƳŀƭŞ ƛ ǾŠǘǑƝ ǾȇǘǾŀǊƴŠ ς ƳƻŘŜƭłǌǎƪȇ ƪƻǳǘŜƪ όƴŀƳŀƭǳƧΣ ǾȅƳŀƭǳƧ ƴŜōƻ ǾȅƳƻŘŜƭǳƧ ǎƛ ǎǾŞƘƻ ƪƻƴƝƪŀύ 

aN{¢h Yhb#bN  -  DOLANY u KRALUP nad VLTAVOU 
tƻŘ ƴłŘǊŀȌƝƳ ƪ ±ƭǘŀǾŠΣ ȊŀƘƴƻǳǘ ŘƻƭŜǾŀ ŀ Ǉƻ ŎŎŀ рллƳ ƧǎǘŜ ƴŀ ƳƝǎǘŠΣ ƴŀ ǇŀǎǘǾƛƴłŎƘΦ 

Akce vznikla za podpory: 

  JRSK s.r.o. ς ǇƻǘǊŀǾƛƴȅΣ ƻōőŜǊǎǘǾŜƴƝ                                                              JRSK s.r.o. - velkoobchod 

     
            

 
www.facebook.com/KONEuJIRASKU 
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